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Verslag van de vergadering van de participatieraad Putten, gehouden op 22 januari 2018 

Afwezig: Wilmy van de Beek, Edwin van Harten, Sybrecht van der Veen 

1. Opening en welkom: 
Chris van Tilborg opent de vergadering door ons allen van harte welkom te heten; een 
enkeling komt wat later. 
 

2. Vaststelling agenda:  
we schrappen 6.4.4.: stand van zaken website (absentie Wilmy van de Beek). 
 

3. Vaststellen notulen 18 december 2017: 
 
- Meelopen met medewerkers op het gemeentehuis: volgt later. 
- Rol ombudsman: het dagelijks bestuur brengt dit alsnog te sprake op het volgend overleg 

met de gemeente. 
- Voorts keuren we het verslag goed. 

Activiteitenkalender: 

- Chris van Tilborg brengt verslag uit van het overleg met dhr. Van Zoeren (Stroud). 
- Chris van Tilborg en Sybrecht van der Veen hebben de officiële openingsavond van 

Stroud bijgewoond. 
- Op 8 februari gaan Chris van Tilborg en Jaap Plomp naar de informatiebijeenkomst van 

Woongemak Putten; wij doen als raad mee met de informatiemarkt. 
- Fons Kortrijk heeft in het kader van basismobiliteit een bijeenkomst van Viavé 

bijgewoond. Het aantal klachten is minder dan 1%. Omgerekend zijn dat er toch 870. Met 
name de klachten over bejegening baren ons zorgen. 

- Wilmy van de Beek en Jaap Plomp zijn bij de bijeenkomst over laaggeletterdheid 
geweest. De nadruk komt in samenwerking te liggen op signalering, motivering en 
monitoring. De participatieraadsleden participeren niet in werkgroepen. Derhalve 
kunnen wij volstaan met één afgevaardigde. Dat is Jaap Plomp. 
 
Vooroverleg DB – gemeente 16 januari 2018: het verslag van deze bijeenkomst is 
bijgevoegd. Chris van Tilborg merkt op dat Tineke Hoogendijk de opvolger van Alex 
Hagenbeek  is in dit overleg en niet de vervanger. De volgende leden willen graag een 
dagdeel meelopen: Jantine Dekker (maandag of donderdag), Ad Blok (vrijdag), Linda van 
Borssum (vrijdag) en Rian van Pagee (vrijdag). 
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Jaap Plomp zal daartoe contact opnemen met Alex Hagenbeek. 
Wij zullen ook zelf vanuit ons budget een financieel plan moeten opstellen (een 
begroting) en de uitgaven moeten bijhouden; we moeten meer zijn dan een doorgeefluik 
van rekeningen. Linda van Borssum en Sybrecht van der Veen gaan zich met deze 
materie bezighouden. 
 
Regio: Chris van Tilborg meldt dat het regionaal overleg zich voornamelijk gaat 
bezighouden met regionale adviezen. De volgende vergadering is op 6 maart. 
 
Ingekomen stukken: 
 

- Brievenbus netwerk Post NL: hier hebben we geen aandacht aan besteed. 
- E-mail van een inwoonster van Putten inzake Buurtzorg Jong: de secretaris heeft 

gereageerd. 
- Stimenz: Joop Boon is de opvolger van Roel Terwijn. 
- Zorgbelang Gelderland: netwerkbijeenkomst op 24 januari a.s.  
- Margriet van de Vooren: informatie over preventief jeugdbeleid. 
- Stichting Inloophuis: uitnodiging voor eerste lustrum op 2 maart, 10.00 uur (Sybrecht van 

der Veen?) 
 
 

4. Gesprek met Kees Paap, coördinator SWP: 
We stellen ons kort aan elkaar voor. Kees Paap is relatief nieuw in de SWP; de interim-
manager heeft veel voorwerk gedaan en de portefeuille aan hem overgedragen. Aan hem de 
taak de partijen te mobiliseren in een periode waarin veel wisseling van de wacht 
plaatsvindt. De SWP geniet thans het vertrouwen van de politiek. Kees Paap richt zich op 
innovatie; de taken die de gemeente oplegt zijn duidelijk. Nu zou de bevolking nog mee 
moeten bewegen in de transitie. Hij oriënteert zich op identiteit en de opdracht en stelt aan 
de hand daarvan een plan van aanpak op. Hij werkt met projectleiders, onder andere voor 
ouderen, kwetsbaren in de samenleving, mantelzorg en het ideaal van één loket (sociale 
kaart). Samen met de gemeente ontwikkelt de SWP het beleid, maar dat staat een eigen 
mening niet in de weg. Kees Paap heeft de indruk dat de financiële middelen toereikend 
zullen zijn. 
Statushouders: de begeleiding doet de gemeente, de financiële ondersteuning doet 
Humanitas en de SWP werft vrijwilligers. 
Rol van de participatieraad: sparringpartner, informatiebron voor kwetsbaren in de 
samenleving, hulp bij sociale kaart. 
Chris van Tilborg dankt Kees Paap voor zijn komst en inbreng. 
 

5. Gesprek met Richard Brouwer, beleidsmedewerker Jeugd: 
We constateren dat de samenwerking verre van ideaal is. De participatieraad blijft verstoken 
van informatie en vragen om adviezen. Richard Brouwer geeft aan dat hij strategisch 
medewerker is en dat zijn werkveld vooral de regio betreft. Margriet van de Vooren richt zich 
op het lokale niveau, onder andere Buurtzorg Jong en preventief jeugdbeleid. Hij betreurt de 
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gang van zaken en wil graag met de participatieraad (werkgroep jeugd) in gesprek gaan en 
ons meenemen in de ontwikkelingen. 
Richard Brouwer weet dat Buurtzorg Jong bij bepaalde vormen van zorg wachttijden kent. Bij 
spoed gebeurt dit niet. Te zijner tijd volgt met Buurtzorg Jong een evaluatie. 
Hem is niet bekend dat voor de zorg in de tweede lijn te weinig ingekocht zou zijn; de 
(plaatselijke) overheid vertraagt de ontschotting. 
De gemeente is bezig met monitoring; te zijner tijd krijgen wij hierover informatie. 
Vervolg: Ad Blok neemt per e-mail contact op; daarna volgt een afspraak met de werkgroep 
Jeugd. 
Chris van Tilborg dankt Richard Brouwer voor zijn komst en spreekt de hoop uit op een 
vruchtbare samenwerking. 
 

6. Bespreekpunten: 
- Regionale adviezen Jeugd zijn uitgebracht; de bijgevoegde stukken zijn ter informatie. 
- Beleidsregels Wmo: Edwin van Harten maakt namens de werkgroep een afspraak met 

Jules Houben. Nu al ergeren we ons aan het taalgebruik in dit document. 
- Gemeenteraadsverkiezingen 2018, inclusief stemproces: dit bericht sturen we door naar 

de gemeente 
- Centrumplan: Fons Kortrijk ervaart een oorverdovende stilte op dit gebied. Het dagelijks 

bestuur zal deze materie aankaarten op het volgende overleg. 
- Communicatie/taalgebruik: we blijven alert op begrijpelijk c.q. onbegrijpelijk taalgebruik 

in ambtelijke stukken en de website van de gemeente. 
- Marktbewerkingsplan: dit hebben we vandaag ontvangen. De werkgroep participatiewet 

gaat ermee aan de slag. 
- Brief Margriet van de Vooren: deze gaat naar de werkgroep jeugd. 
- Rekenkamerrapport (Jeugd): het voorstel is dit over de verkiezingen heen te tillen. Wij 

kunnen er vooralsnog niets mee. 

 

Communicatie: 

- Alternatief voor burgerplatform in maart: 
De vergadering oppert het volgende: in Stroud, of op de koffie bij diverse instellingen. 
Voor de volgende vergadering komt elke werkgroep met ideeën. 
Op onze volgende vergadering oriënteren we ons ook op het burgerplatform van 5 
november. 

- Open dag Stroud: 14.00 -16.00 uur 
- In onze eigen ruimte; 
- 14.00 -15.00 uur: Chris van Tilborg, Fons Kortrijk, Wilmy van de Beek 
- 15.00 – 16.00 uur: Fons Kortrijk, Jaap Plomp 
- Wilmy van de Beek zorgt voor de materialen. 

 
Evaluatie heidag: 
We kijken er met een tevreden gevoel op terug. In de toekomst willen we graag verder 
met Janny Heun. Dan zouden we dieper op de “problemen” in moeten gaan. Wat zijn de 



4 
 

speerpunten voor 2018? De inclusieve samenleving, privacy, de digitale samenleving, 
woonruimte. 
 
 

7. Reflectie: 
We kijken terug op een prettige vergadering. Verbeterpunt: geef aan bij de stukken of die ter 
bespreking zijn of ter informatie en verpak bij gasten de boodschap mogelijk wat 
diplomatieker. 
 

8. Rondvraag: 
Jaap Plomp meldt dat er nog een correctie volgt op de uitbetaling presentiegelden. 
 

9. Sluiting: 
 om 21.50 uur sluit Chris van Tilborg de vergadering. 

 

Jaap Plomp 

 

 

 


